
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde  

Den 27. maj 2021 kl. 18.00 - 20.30, på afd. Marienlyst   
 

MØDEDELTAGERE  

Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 

Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 

Pia Tjagvad 

Gitte Andersen 

 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Hansen 

Michael Christensen 

Elevrepræsentanter: 

Josefine 9x 

Andrea 9v 

 

 

Suppleringsvalg til SB kl. 17.30 - 18  

Vi mødes fysisk på afdeling Marienlyst, vi sørger for Mad/ drikke 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden. 

- Godkendt 

 

 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen. 

- Covid-19: der er nye retningslinjer, hvor der er lempet lidt på 

restriktionerne, blandt andet må 9. klasserne afholde sidste skoledag, med 

karamelkast, og dimission må afholdes samlet hvor hvert barn må have 

max 2 forældre/pårørende med, der kommer en skrivelse ud til elever og 

forældre snarest, vi har fået lov at låne gymnasiets festsal og deres 

udendørs telt, så vi bedre kan holde det samlet. 

- Økonomi: vi har fået alle vores penge tilbage, dvs. alt det der ikke er 

brugt sidst, er ført tilbage til vores eget budget. 

Det betyder at Joy og Michael er ved at indhente ønsker ind. 

Fx legepladser, gardiner, ting til klasserne mm.  

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  

- Der er lavet en film om skolen, denne ligges på FB 

- Brandalarmerne: kan de ændres, den forvirre da den lyder som 

tyverialarmen. 
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 Dagsorden 
- Sidste skoledag: må vi afholde morgenmad hjemme? 

Joy undersøger om de må det, evt. med lærerne kommer hjem, til den 

der afholder. 

- Stor ros fra kommende elever, at det var elevrådet der viste rundt. 

 

Sag nr. 4  Opdatering af årshjul 

- Finn og Joy ser på det inden næste skoleårs første møde, der har ikke 

været ændringer grundt Corona, så mange f tingene kommer til at gå 

igen. 

Forslag: fx holde mødet over ved Makerværket på gym, invitere 

byrådspolitikerne mm. 

Besøg af de pædagogiske ledere fra alle matrikler. 

 

Sag nr. 5    Covid 19 

- Intet nyt 

 

 

Sag nr. 6 Mødeplan for kommende år 

- Godkendt, med forbehold, planen ses igennem på første 

møde i det nye skoleår. 

 

 

Sag nr. 7 Årsberetning 

- Er sendt rundt af Finn. 

- Der er enkelte forslag til flere punkter, blandt andet 

Børne- og ungepolitikken og den nye måde vi kommer til 

at kører de kommende 7. klasser ind. 

- Facebook: vi er ved at finde balancen i forhold til hvilke 

billeder der må komme på i forhold til GDPR. 

- Årsberetningen skal også på FB. 

 

 

 

Sag nr. 8 Planlægning og deltagelse i efterårets forældremøder 

- SB skal deltage i 0. -4. og 7. klasses forældremøder. 

- Finn 7. på MA 

- Thomas 0. på GB 

- Sanne 4. på GB 

- Maria 0. på FA 

- Marie 4. på FA 

 

 

 

 

Sag nr. 9 Nedsættelse af undervisning, ansøgning 

- Afventer godkendelse af Finn 

 

 

 

Sag nr. 10 7.klasse plan  

- Der er lavet et nyt 7. klasses team, dette team skal 

lige have mulighed for at sætte sig ned og lave en 

detaljeret plan, denne kommer. 

- Der vil være en sen klassedannelse, hvor børnene 

kommer til at have en stor stemme ind i det, men lærerne 

kommer også til at kunne have et synspunkt, så det bliver 

klasser der giver mening. 
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- Det giver også mening for at sikre at børnene kan komme 

til at lærer hinanden at kende på en anden måde, da vi 

ikke har kunne lave de fæles arrangementer vi plejer 

grundet Corona. 

 

Sag nr. 11 Fraværsstatistik 

- På trods af Corona ser det fornuftigt ud. 

 

Sag nr. 12.   Personalenyt  

  

 

Sag nr. 13 evt.   

- Klubmix er vedtaget: ledelsen fra skole fra klub 

holdet møde i går. 

Det er besluttet at der skal laves et arbejdsudvalg med 2 

fra klub, 2 fra SFO og 2 fra skole. 

Planen er at klubben flytter ind efter efterårsferien.  

- Ude facilitere er der meget opmærksomhed på, så der 

ikke går for af fra skole og SFO, og der evt. lave noget der 

kan bruges fælles fx en Parcour bane.  

 

 

  

  

  

 

 

 

 


